
Jialian Yuan, Associate Professor of Beijing Institute of Graphic Communication.He was born in Anshan City, 

Liaoning Province in December 1971.After graduating from college, he worked as a photojournalist, graphic 

designer and general manager of an advertising company. In 2006, he graduated from the Department of 

Photography of LUXUN Academy of Fine Arts and entered the Beijing Institute of Graphic Communication 

to teach. He teaches photography courses such as Photography Creation, Advertising Photography, Portrait 

Photography, Documentary Photography, Photography Technology, Photography Modeling, Appreciation of 

Master Photographer's Works. Lead students to carry out outdoor photography creation, graduation creation, 

graduation thesis, internship creation, writing photography course textbooks, photography special research, etc.
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袁佳联，北京印刷学院副教授。1971 年 12 月出生于辽宁省鞍山市。大学毕业后做过摄影记者、平面设计师、广告

公司总经理。2006 年鲁迅美术学院摄影系硕士研究生毕业进入北京印刷学院任教至今。教授《摄影创作》《广告摄影》

《人像摄影》《纪实摄影》《摄影技术》《摄影造型》《摄影大师作品赏析》等摄影课程。带领学生进行户外摄影

创作，毕业创作，毕业论文，实习创作，编写摄影课程教材，摄影专项研究等。
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